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Interpelacja ws rozwoju monitoringu w Poznaniu 
 
 
 
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
Uprzejmie proszę o przekazanie informacji dot. rozwoju systemu monitoringu w mieście. 
W szczególności proszę o informację dot.: 
- wzrostu liczby kamer, funkcjonujących w ramach miejskiego systemu monitoringu w 
okresie od 1.01. 2015 do chwili obecnej, 
- wprowadzonych w ostatnich latach nowych funkcjonalnościach systemu, 
- zmiany liczby pracowników Straży Miejskiej, zajmujących się oglądem obrazu z kamer w 
Centrach Dozoru w okresie od 1.01.2018 do chwili obecnej, 
- planach rozbudowy systemu monitoringu. 
 
 
 

Z wyrazami szacunku, 
 
 
        Tomasz Kayser 
 
 


